




§ 278 VDs rapport

Uppsala Kommuns 

fastighetsaktiebolag 

VD informerade om den skrivelse som inkommit från skattemyndigheten där myndigheten 

godtar bolagets redovisning för 2015. I ett tidigare meddelande hade myndigheten övervägt 

att upptaxera bolaget för det aktuella året. 

VD redovisade för försäljningsutvecklingen i Gottsunda Centrum och kunde konstatera att 

butikernas omsättningsutveckling är positiv hitintills i år. 

VD redogjorde för vakansläget och det arbete som görs för att minska vakanserna. Flera 

intressanta förhandlingar pågår. 

VD redogjorde för den pågående försäljningsprocessen av fastigheten  

 

VD rapporterade om arbetet med detaljplan mm för Storvretaprojektet.  

 

VD rapporterade kring aktuella organisationsfrågor. 

Styrelsen godkände rapporten. 

Beslutsärenden 

§ 279 Beslut om affärsplan för 2018

VD föredrog förslag till affärsplan för 2018. 

Styrelsen beslutade att godkänna förslaget till affärsplan för 2018. 

§ 280 Beslut om mötesplan för 2018

Ordförande föredrog förslag till styrelsens mötesplan för 2018. 

Styrelsen beslutade att godkänna förslaget till mötesplan för 2018 vilket redovisas här: 






